
新型注射剂和口服包装系统研发与应用 

Research and application of new injection and oral packaging system 

2019 年 9 月 3 日 am 8:30-12:10 二楼 M9 会议室                                      主持人：徐志洲   山东省医疗器械产品质量检验中心书记 

 

时间/Time 课题/Topic 
讲者

/Speaker 
单位/work 

8:30-8:40 欢迎词、大会主席 扈永刚 
中国医药包装协会 

山东省药用玻璃股份有限公司 

8:40-9:20 

模制瓶与管制瓶耐侵蚀及脱片性能的研究 

Study on corrosion resistance and stripping properties of moulded and 

controlled bottles 

裘静 
江苏省医疗器械检验所 

Jiangsu medical instrument inspection institute 

9:20-9:50 

玻璃药包材的质量检验及关联审评资料探讨 

Discussion on quality inspection and related evaluation data of glass packaging 

materials 

袁春梅 

北京市药品包装材料检验所 

Beijing pharmaceutical packaging materials inspection 

institute 

9: 50-10:30 
注射剂和口服包装系统研发与选择 

Research, development and selection of performance of injection and oral 

packaging systems 

袁恒新 
山东省药用玻璃股份有限公司 Shandong 

pharmaceutical glass co. LTD 

10:30-10:40 茶歇 Tea Break/交流时间 Discussion 

10:40-11:10 
注射剂用丁基胶塞的设计与相容性研究 

Study on design and compatibility of butyl rubber plug for injection 
解海先 

山东省药用玻璃股份有限公司 Shandong 

pharmaceutical glass co. LTD 

11:10-11:40 
注射剂和口服用药包材变更验证和研究 

Validation and research on the change of packaging materials of injection and 

oral medication 

王国光 
石家庄一勤医药科技有限公司       

Shijiazhuang Yiqin Medical Technology Co. Ltd. 

11:40-12:10 
注射剂和口服包装系统完整性研究及评估选择指南 Study and evaluation 

guide for selection of injectable and oral packaging systems integrity 
钱承玉 

山东省医疗器械产品质量检验中心 

Shandong medical device product quality inspection 

center 

 


